
Protokół Nr XXIX/2020
z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się zdalnie 

w dniu 26 listopada 2020 roku

Sesja rozpoczęła się w dniu 26 listopad 2020 roku o godzinie 10.30, zakończyła się 21.30.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji               - 21

Porządek obrad przed zmianami:
1. Otwarcie obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Informacja  nt.  realizacji  inwestycji  dot.  budowy  wiaduktu  i  modernizacji

oczyszczalni miejskiej.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2020 rok. 
9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  obszar
urbanistyczny Bratkowice.

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Zielkówka, w rejonie
ulicy gen. St. Klickiego.

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta  Łowicza,  fragment  obszaru urbanistycznego Korabka, w rejonie
ulicy Poznańskiej – Strzelczewskiej.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  określenia szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  metody  ustalenia  opłaty
za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  i  ustalenia  stawki  opłaty  oraz  zwolnienia
w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości
zabudowanych  budynkami  mieszkalnymi  jednorodzinnymi  kompostujących  bioodpady
stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
z dotychczasowym  dzierżawcą  kolejnej  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej własność Miasta Łowicza.
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17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Programu  Współpracy  Miasta
Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na
rok 2021.

18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  budowy
kanalizacji deszczowej w ulicy Wyzwolenia.

19. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  odebrania
biskupowi Andrzejowi Dziubie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Łowicza. 

20. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  budowy
nowego Żłobka Miejskiego w Łowiczu.

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Łowiczu  kontroli  rozliczenia  dotacji  za  I  półrocze  2020  r.  przez  Klub  Sportowy
„Księżak”.

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę na uchwałę
Rady Miejskiej  w Łowiczu Nr XLIII/268/2005 z dnia  30 czerwca 2005 r.  w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru
urbanistycznego Kostka w rejonie ulic Powstańców 1863 roku - Kaliskiej.

23. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
24. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek po zmianie: 
1. Otwarcie obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Informacja  nt.  realizacji  inwestycji  dot.  budowy  wiaduktu  i  modernizacji

oczyszczalni miejskiej.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2020 rok. 
9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  obszar
urbanistyczny Bratkowice.

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Zielkówka, w rejonie
ulicy gen. St. Klickiego.

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta  Łowicza,  fragment  obszaru urbanistycznego Korabka, w rejonie
ulicy Poznańskiej – Strzelczewskiej.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę na uchwałę
Rady Miejskiej  w Łowiczu Nr XLIII/268/2005 z dnia  30 czerwca 2005 r.  w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru
urbanistycznego Kostka w rejonie ulic Powstańców 1863 roku - Kaliskiej.
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Miasto Łowicz. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  określenia szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
z dotychczasowym  dzierżawcą  kolejnej  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej własność Miasta Łowicza.

16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Programu  Współpracy  Miasta
Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na
rok 2021.

17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  budowy
kanalizacji deszczowej w ulicy Wyzwolenia.

18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  odebrania
biskupowi Andrzejowi Dziubie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Łowicza. 

19. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  budowy
nowego Żłobka Miejskiego w Łowiczu.

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Łowiczu  kontroli  rozliczenia  dotacji  za  I  półrocze  2020  r.  przez  Klub  Sportowy
„Księżak”.

21. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
22. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1 
Otwarcia  obrad  XXIX Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski. 
Powitał Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana  Kalińskiego,  Zastępcę  Burmistrza  Pana
Bogusława  Bończaka,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię  Więckowską,  Skarbnika  Pana
Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, pracowników Urzędu Miejskiego.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że proponowany porządek
obrad XXIX Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski poinformował,  że  wpłynęła  ustna
prośba  Pani  Agnieszki  Karczewskiej  p.o.  Naczelnika  Wydziału  Gospodarki  Gruntami
Planowania  Przestrzennego  i  Rolnictwa  o  przesunięciu  punktu  20  "Rozpatrzenie  projektu
uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Miejskiej w Łowiczu
Nr XLIII/268/2005  z dnia  30  czerwca  2005  r.  w  sprawie  miejscowego  planu
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zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Kostka
w rejonie ulic Powstańców 1863 roku - Kaliskiej." do punktu 12 tak, żeby projekty uchwały z
wydziału były omawiane blokowo.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski zaproponował  głosowanie  zmiany
porządku  obrad  polegającej  na  przesunięciu  "Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie
wniesienia odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Miejskiej w Łowiczu Nr XLIII/268/2005
z dnia 30 czerwca 2005 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego  Kostka  w  rejonie  ulic  Powstańców
1863 roku - Kaliskiej." do punktu 12, a kolejne punkty ulegną przesunięciu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta nie brał udziału w głosowaniu.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Rada Miejska większością głosów zmieniła
porządek obrad.

Ad. 3 
Protokół z XXVIII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 

Radny Lech Aniszewski poinformował, że ma sporo uwag do protokołu. W związku z tym
poprosił o nie przyjmowanie protokołu na tej Sesji Rady Miejskiej. 
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  przychylił  się  do  wniosku Radnego
Lecha  Aniszewskiego.  Stwierdził,  że  protokół  z  XXVIII  Sesji  Rady  Miejskiej  zostanie
przyjęty na następnej Sesji. 

Ad. 4
Interpelacje i zapytania.

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył zapytania:

jaki wzrost cen wody i  ścieków  wystąpił Zakład Usług Komunalnych w Łowiczu
do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie.

Czy  w  ostatnim  czasie  powstał  na  zlecenie  Urzędu  Miejskiego  audyt  wydatków
w oświacie, mający na celu dokonanie ewentualnych oszczędności.
Jeśli Burmistrz podpisał umowę na wykonanie takiego audytu i  został on opracowany
to:
Kto go opracował i ile kosztował,
Pod którym numerem   można  znaleźć umowę w rejestrze   umów publikowanym w
BIP,
Jakie  są  rekomendacje  wynikające  z  tego  audytu,  które  rekomendacje  zostały  już
wdrożone, a  które będą wdrożone w przyszłości.
Prośba o przekazanie kserokopii umowy i audytu oraz omówienie go na posiedzeniach
wszystkich  stałych komisji Rady Miejskiej w  Łowiczu. 

Jaki jest koszt ogólny zadania pn. „Budowa  wiaduktu i dróg dojazdowych”. Jaka jest
ogółem kwota dofinansowania  tej inwestycji  ze środków zewnętrznych. Jakie koszty
będzie musiało jeszcze ponieść miasto na tą inwestycję.

Radny Lech Aniszewski złożył interpelacje o zamieszczenie lampy oświetleniowej  typu led
przy przejściu dla pieszych  na ul. Łęczyckiej w pobliżu ul. Jastrzębskiej.

Ad. 5
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami - przedstawił Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

Pytania  dot.  przedstawionej  informacji  zgłosili: Radna  Zofia  Kroc,  Radna  Zofia
Wielemborek, Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski.
Odpowiedzi udzielił: Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 6
Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  poinformował, że do Rady Miejskiej
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wpłynęły pisma z Agros Nova w sprawie  zmiany planu zagospodarowania przestrzennego.
Przedstawił treść pism i udzielone odpowiedzi. Szersza dyskusja w tym temacie planowana
jest w pkt. 12 przy rozpatrywaniu uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę na
uchwałę Rady Miejskiej w Łowiczu Nr XLIII/268/2005 z dnia 30 czerwca 2005 r. w sprawie
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru
urbanistycznego Kostka w rejonie ulic Powstańców 1863 roku- Kaliskiej. Głos zabiorą goście
z firmy Maspex i przedstawiciele plantatorów.
Poinformował, że anonimowe pisma, które otrzymał od Radnego Roberta Wójcika przekazuje
do Biura Rady, pozostawiając je bez rozpatrzenia. Radni mogą się z nimi zapoznać w Biurze
Rady.
Radny Robert Wójcik zapytał, czy te pisma anonimowe zostały przekazane do Burmistrza.
Może warto skontrolować tezy zawarte  w anonimach.  Może Komisja Rewizyjna powinna
zaplanować w roku przyszłym kontrolę w tej jednostce miejskiej.
Zapytał, czy została już zakończona kontrola dotacji w Klubie Sportowym „Księżak”, kiedy
zostanie przekazany Klubowi Radnych „Łowickie.pl” protokół pokontrolny.
Zapytał, co dzieje się w sprawie Firmy Control Proces.
Czy będą podwyżki cen ciepła w ZEC i z czego one wynikają.  
Czy w tym roku ZUK będzie wykonywał jakieś prace w ul. Czajki.
Radny  Michał  Terenowicz przypomniał,  że  w  dniu  21  października  br.  Komisja
Gospodarcza  i  Rozwoju  Miasta  wizytowała  ul.  Czajki.  Komisja  złożyła  wniosek  do
Burmistrza  o  pilne  wyrównanie  ulicy  Czajki,  o  zmianę  wykonawcy  budowy  kanalizacji
sanitarnej i o przyśpieszenie prac związanych z wykonaniem kanalizacji, tak aby skończona
była do końca przyszłego roku i wykonaniem nowej nakładki z chodnikiem po jednej stronie
ulicy. Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że miasto wystąpiło do ZUK o ustosunkowanie
się odnośnie wniosku. Wykonawca prac wykonał już najtrudniejszy odcinek tej kanalizacji
i obecnie  będzie  ona  układana  znacznie  płycej,  a  przez  to  będzie  łatwiejsza.  Ze  względu
na sposób finansowania i gwarancji jaka musi udzielić wykonawca prac, nie jest wskazana
jego  zmiana.  Wykonawca  prac  ma  obowiązek  odtworzyć  zniszczoną  nawierzchnię  po
budowie  kanalizacji  i  stąd  w  kosztorysie  przekazanym  przez  Miasto  do  ZUK,  jest
odtworzenie nawierzchni jezdni asfaltowej wraz krawężnikami po wykonanych robotach. 
Stwierdził,  że faktycznie niech ZUK dokończy wykonanie kanalizacji sanitarnej, ale drogę
niech wykona miasto. Należy poczynić działania dot. wykupu gruntów w celu poszerzenia
tej ulicy i wykonania chodnika. 
Zapytał, czy ul. Czajki została wyrównana.   
Zgłosił ubytek w jezdni przy studzience kanalizacyjnej na ul. Blich koło kapliczki.
W protokołach z komisji i z sesji nie są zamieszczane wszystkie wypowiedzi Radnych a jego
zdaniem jest to ważne.
Radna Zofia Kroc zapytała, czy coś się zmieniło w sprawie szczepionek przeciwko grypie.
Czy jest planowana regulacja drzewostanu przy ul. Klickiego.
Nawiązała  do  udzielonej  odpowiedzi  na  interpelację  w  sprawie  zamontowania  czujników
powietrza w dzielnicy Stare Miasto poinformowano, że czujnik taki jest min. zamontowany
na ul. Jana Pawła II 3 – obręb Śródmieście.
Radny  Robert  Wójcik zapytał,  czy  do  Przewodniczącego  Rady  wpłynęło  pismo  osób
handlujących  chryzantemami  i  zniczami  przy  cmentarzu  na  ul.  Blich.  Osoby  handlujące
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zostały zobowiązane do zapłacenia opłat pomimo zamkniętych przez rząd cmentarzy i nie
prowadzenia faktycznego handlu.
W związku ze zdalnym nauczaniem poprosił,  aby następna Sesja  Rady Miejskiej  była  o 
późniejszej godzinie. Sieć internetowa jest znacznie obciążona i stąd takie zakłócenia. 
Radny Henryk Zasępa na ul. Blich znacznie zwiększył się ruch samochodów, w godzinach
nocnych jeżdżą tiry, w ulicy są wyboje i dochodzi do wypadków na zakręcie. Jego zdaniem
należy rozważyć wykonanie na tym odcinku nowej nakładki.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  obecnie  wszyscy
funkcjonują zdalnie. Przyszła Sesja to sesja budżetowa i zapewne będzie to długa sesja. 
Radny Lech Aniszewski poruszył sprawę nieaktualizowania na stronie Urzędu Miejskiego
rejestru zawieranych umów.
Otrzymał  rachunek  za  wodę  i  ścieki,  opłata  za  wodę  i  ścieki  z  ZUK  została  naliczona
ryczałtem. Jest to rachunek zawyżony o ok. 10 m3 wody. Jest możliwość odwołania się, ale
tak nie powinno być. Odbiorca powinien otrzymać uczciwy rachunek.
Otrzymał zdjęcie wezwania do zapłaty dodatkowej wystawione przez Urząd Miejski za Strefę
Płatnego Parkowania  za  zdarzenie  z  dnia  22  maja  2018 roku.  Wstyd,  że  Burmistrz  takie
wezwanie podpisał.
Zapytał,  czy  Burmistrz  przetrzymuje  kwity  z  płatnego  parkowania  przez  okres  2,5  roku.
Jest to jego  zdaniem pozbawianie  obywatela  prawa  do  obrony  nazwał  to  cyt.  „wyrokiem
kapturowym”. Powinno się coś z tym zrobić. Pismo pokazuje jak w mieście funkcjonowała
Strefa Płatnego Parkowania. 
Radny Michał Terenowicz przyznał, że wymiana nakładki na ul. Blich by się przydała, ale
póki co należy uzupełnić asfaltem ubytek przy studzience, aby nie doszło do wypadku. 
Radny  Paweł  Pięta  w  związku  z  uwagami  do  protokołów  zaproponował,  aby  Radni
otrzymywali poprzedni protokół razem z materiałami na komisję bądź sesję. 
Zapytał, czy miasto ma dostęp do wskazań historycznych z czujników Airly i czy te odczyty
można otrzymać. 
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  poinformował,  że  kontrola  w  Klubie  Sportowym
„Księżak” jeszcze trwa, protokół będzie na początku grudnia br. 
Jeśli chodzi o Control Proces sprawa się zatrzymała. Dyrektor ZUK i Pan Witold Czernek z 
firmy „Sweco”, która zajmuje się nadzorem otrzymali w dniu wczorajszym  pismo z sądu z 
Łodzi na złożenie wyjaśnień w terminie 3 tygodni. 
W ul. Czajki ZUK wykona przyłącza do posesji. Aby móc skorzystać z przyznanej dotacji
ZUK musi powołać prywatnego wykonawcę do wykonania 116 m kanalizacji. Ulica Czajki
jest sukcesywnie wyrównywana co 2 tygodnie. 
Ubytek w ul. Blich zostanie uzupełniony przez ZUM.
W  całej  Polsce  występuje  problem  z  nabyciem  szczepionki  przeciwko  grypie.  Jedna  z 
przychodni wystawiła rachunek za zakup 62 szczepionek.
Jeśli chodzi o pismo handlujących zniczami, zostało ono przesłane do ŁOK, miasto nie jest
stroną. 
Drzewa przy ul. Klickiego to sprawa Powiatu Łowickiego.
Umowy na stronie Urzędu są aktualizowane, należy pamiętać o chorujących pracownikach i 
pracy w systemie zdalnym, stąd opóźnienia. 
Mieszkańcy mogą telefonicznie korygować rachunki za wodę i ścieki w ZUK. 
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Odczyty z czujników powietrza znajdują się na stronie internetowej.
Radny  Lech  Aniszewski poinformował,  że  niedoszacowane  rachunki  z  ZUK  obciążają
finansowo mieszkańców. W tej sprawie dzwonił do ZUK i korekty rachunku można dokonać
tylko mailowo lub pisemnie. 
Podziękował ekipie z ZUK za szybką interwencję w sprawie kradzieży przykrycia studzienki
na ul. Rzemieślniczej.
Nie  uzyskał  odpowiedzi  w  sprawie  wezwania  do  zapłaty  dodatkowej  za  Strefę  Płatnego
Parkowania po tak długim czasie.  
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz  osoba wezwana do zapłaty miała 3 dni na zapłacenie
kwoty 30zł za brak biletu z parkometru, po tym czasie miasto ma 5 lat zgodnie z prawem na
wezwanie do uiszczenia należnych opłat.
Radny Robert Wójcik poparł swojego przedmówcę, egzekwowanie należności po 2,5 roku
jego zdaniem to za długo. 
Radna Zofia  Wielemborek zapytała  o  podwyżki  wynagrodzeń  dla  pracowników Urzędu
Miejskiego w 2020 roku. Jaką decyzję w tym temacie podjął Burmistrz.  
Radny  Michał  Terenowicz zapytał  czy  miasto  planuje  wykupić  grunty  pod  chodnik
na ul. Czajki.
Pan Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  miasto  na  razie  nie  planuje  wykupu  gruntów na  ul.
Czajki, najpierw trzeba zakończyć inwestycję w tej ulicy. 
Jeśli  chodzi  o  podwyżki  wynagrodzeń,  przewidywane  są  tyko  regulacje  dla  najniżej
zarabiających, miasta nie stać na podwyżki wynagrodzeń dla wszystkich pracowników.
Zostanie  rozdysponowane  100 000  zł  z  funduszu  socjalnego,  po  konsultacjach  z
Naczelnikami Wydziałów będą nagrody.
Radny Michał Terenowicz stwierdził, że po wypowiedzi Burmistrza wnioskuje, że miasto
nadal nie ma koncepcji na ul. Czajki. Jest to działanie na tzw. cyt. „pałę”. 
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz  poinformował,  że  nie  przywykł  do  takich  określeń.
Na przyszły rok miasto ma zaplanowane inwestycje i nie na wszystko są środki. 
Radny  Robert  Wójcik w  nawiązaniu  do  wypowiedzi  Burmistrza  dot.  podwyżek
wynagrodzeń w Urzędzie Miejskim, różnice w wynagrodzeniach się spłaszczają. Jeśli chodzi
o fundusz socjalny to należy się on pracownikom, inną sprawą jest kwestia nagród. 
Przypomniał,  że  to  Klub Radnych  „Łowickie  pl.”  złożył  w 2019 r.  wniosek do projektu
budżetu o zwiększenie funduszu wynagrodzeń o kwotę 150 000 zł,  jednak Klub Radnych
„Łączy nas Łowicz” wtedy głosował przeciwko wnioskowi. Pracownicy są ofiarami takiego
gospodarowania  środkami  finansowymi  w  Urzędzie  Miejskim.  Są  środki  finansowe
na podwyżki wynagrodzeń.
Ulica Czajki to podobnie jak ul. Chabrowa niekończąca się inwestycja. 
Inwestycje  kontynuowane  to  32  miliony  zł,  nowe  inwestycje  to  7  milionów  złotych.
Kontynuowanie  takiej  polityki  finansowej  w  mieście  spowoduje,  że  w  roku  przyszłym
również nie będzie podwyżek wynagrodzeń w Urzędzie Miejskim i jednostkach podległych.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz  poprosił, aby pracownik jednostki miejskiej nie wbijał
przysłowiowego  klina  pomiędzy  Burmistrza  i  pracowników.  Współpraca  z  pracownikami
Urzędu i z jednostek Burmistrzem układa się bardzo dobrze. 
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik od paru lat ZEC notuje stratę za podwyżki emisji CO2.

W skali roku jest to kwota ok. 2 000 000 zł i to jest główny powód podwyżek cen ciepła. 
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Radny Jakub Wolski stwierdził, że Robert Wójcik na sesji jest Radnym a nie pracownikiem
jednostki  podległej  i  ruganie  go  publicznie  przez  Burmistrza  jest  nierozważne,  przywołał
Burmistrza do porządku. Radny widząc nieprawidłowości ma obowiązek o tym powiedzieć.
Nie powinno tak być, że Radny jest pracownikiem jednostki podlegającej miastu.
Radny  Krzysztof  Janicki  wykazał  zażenowanie  wypowiedziami  niektórych  Radnych,
zaapelował, aby się nawzajem nie obrażać.
Radny Robert Wójcik stwierdził,  że w swojej wypowiedzi nie skłamał i nie przekroczył
dobrego smaku.

Ad. 7 
Informację nt. realizacji inwestycji dot. budowy wiaduktu i modernizacji oczyszczalni
miejskiej –  przedstawił  Pan  Cezary  Kołodziejski  Kierownik  Oczyszczalni  Miejskiej
i Pan Grzegorz Pełka  Naczelnik  Wydziału Inwestycji i Remontów. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział:  Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Kroc, Przewodniczący Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski, Pan Cezary Kołodziejski Kierownik Oczyszczalni Miejskiej, Pan
Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, Pan Grzegorz Pełka  Naczelnik  Wydziału Inwestycji
i Remontów.

Przewodniczący  Rady  Pan  Jacek  Wiśniewski stwierdza,  że  Rada  Miejska  przyjęła
Informację nt. realizacji inwestycji dot. budowy wiaduktu i modernizacji oczyszczalni
miejskiej. 

Ad. 8
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2020 rok –
przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek, Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział:  Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Wielemborek, Radny  Lech
Aniszewski, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2020 rok. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu. 
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

12 „za”, 0 „przeciw”, 8 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXIX/253/2020

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  obszar
urbanistyczny  Bratkowice  -  przedstawiła  Pani  Agnieszka  Karczewska  p.  o.  Naczelnika
Wydziału Gospodarki Gruntami Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wziął udział Pan Mariusz Siewiera Prezes Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  obszar
urbanistyczny Bratkowice.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
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4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę  Nr XXIX/254/2020

Ad. 10 
Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Zielkówka, w rejonie ulicy gen. St.
Klickiego - przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska p. o. Naczelnika Wydziału Gospodarki
Gruntami Planowania Przestrzennego i Rolnictwa i Pan Andrzej Bargieła projektant planu..

(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny Michał Trzoska,  Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek
Wiśniewski, Radna Zofia Kroc, Pan Andrzej Bargieła projektant planu

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  odrzucenia  uwagi  „dotyczącej  warunków  zagospodarowania
w terenie  o  symbolu  9.171.KS  w  tym  rozdziale  2.  Zasady  ochrony  i  kształtowania  ładu
przestrzennego oraz zasady i  warunki  kształtowania zagospodarowania w § 12. 2) zasady
i warunki zagospodarowania terenu o zmianę zapisu:
- w zapisach planu ujęte jest nachylenie dachu od 0,2% do 50% jest to nachylenie zbyt małe
dlatego wnioskuję o zmianę na zapis - połacie dachowe o nachyleniu od 0,5% do 100%,
- w zapisie planu ujęte jest: dopuszcza się realizację pomieszczeń lub budynków o funkcji
gastronomii  oraz  handlu  o  powierzchni  użytkowej  do  1000 m2 i  sprzedaży do  800 m2,
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ze względu  na  swoją  inwestycję  proszę  o  zmianę  zapisu  na  dopuszcza  się  realizację
pomieszczeń  lub  budynków  o  funkcji  gastronomii  oraz  handlu  o  powierzchni  sprzedaży
do 1000 m2 .

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  Rada  Miejska
większością głosów odrzuciła uwagę do planu.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Zielkówka, w rejonie ulicy gen. St. Klickiego.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

17 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów:

Uchwałę  Nr XXIX/255/2020

Ad. 11
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Korabka, w rejonie
ulicy  Poznańskiej  –  Strzelczewskiej  -  przedstawiła  Pani  Agnieszka  Karczewska  p.  o.
Naczelnika Wydziału Gospodarki Gruntami Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Korabka, w rejonie ulicy Poznańskiej – Strzelczewskiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosowała „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXIX/256/2020

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski zarządził przerwę.

Przerwa trwała od godz.  13:35 do godz. 14:05.
Po przerwie

Ad. 12
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę na uchwałę
Rady Miejskiej  w Łowiczu Nr XLIII/268/2005 z dnia 30 czerwca 2005 r.  w sprawie
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza  ,fragment
obszaru  urbanistycznego  Kostka  w  rejonie  ulic  Powstańców  1863  roku-  Kaliskiej  -
przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska p. o. Naczelnika Wydziału Gospodarki Gruntami
Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Robert  Wójcik,  pani  Agnieszka  Karczewska  p.  o.
Naczelnika  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,  Planowania  Przestrzennego  i  Rolnictwa,  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę na
uchwałę Rady Miejskiej w Łowiczu Nr XLIII/268/2005 z dnia 30 czerwca 2005 r. w sprawie
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru
urbanistycznego Kostka w rejonie ulic Powstańców 1863 roku- Kaliskiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

16 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXIX/257/2020

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski zaprosił  do  dyskusji  przedstawicieli
Agros nova w związku z planowaną inwestycją budowy oczyszczalni na terenie zakładu. 
Ze strony ZPOW Agros Nova w dyskusji wzięli udział: Jarosław Samsel wiceprezes zarządu
ZPOW Agros  nova,  Pan  Dariusz  Panek  dyrektor  ds.  techniczny  w Agros  Nova  Brands,
wiceprezes zarządu Agros Nova Sp. z o. o, Pan Ireneusz Znyk Prezes Zrzeszenia Plantatorów
Owoców i Warzyw w Łowiczu, Pani Jadwiga Szmich i  Pan Piotr Szmich przedstawiciele
firmy Veolia Water Technologies Sp. z o.o.. 

Przedstawiona została prezentacja, na której przedstawiono krótką historię firmy, działalność
zakładu,  zatrudnienie,  informacje  o  potrzebie  dalszej  modernizacji  zakładu,  informacje
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ze Zrzeszenia  Plantatorów  Owoców  i  Warzyw  w Łowiczu,  dane  dotyczące  planowanej
oczyszczalni ścieków. 

(stanowi załącznik)

W dalszej dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Jakub Wolski, Radny Lech
Aniszewski,  Radna  Zofia  Wielemborek,  Radny  Krzysztof  Janicki,  Radny  Dariusz  Dzik,
Radny  Krzysztof  Olko,  Radna  Zofia  Kroc,  Radny  Paweł  Pięta,  Pan  Krzysztof  Kaliński
Burmistrz Miasta, Pan Janusz Michalak Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych.

Ad. 13
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Miasto Łowicz - przedstawił Pan Paweł Gawroński, Naczelnik Wydziału
Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Kroc, Radny Lech Aniszewski,
Radny Michał Trzoska, Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

Radny  Lech  Aniszewski złożył  wniosek  o  zmianę  w  projekcie  uchwały  w  sprawie
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Łowicz polegającego
na zastąpieniu w rozdziale 3 paragrafie 11 pkt 7 i 8 słowa "należy" słowem "można".

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski zarządził przerwę.

Przerwa trwała od godz.  17:10 do godz. 17:45.
Po przerwie

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie wniosku o zmianę w projekcie uchwały w sprawie Regulaminu
utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Miasto  Łowicz  polegającego  na
zastąpieniu w rozdziale 3 paragrafie 11 pkt 7 i 8 słowa "należy" słowem "można".

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
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12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

10 „za”, 9 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Rada Miejska większością głosów przyjęła
wniosek o zmianę projektu uchwały.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetów i  Finansów – przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości
i porządku na terenie Gminy Miasto Łowicz

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „przeciw”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu..
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
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19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

11 „za”, 4 „przeciw”, 4 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr XXIX/258/2020

Ad. 14
Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez
właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  –
przedstawił Pan Paweł Gawroński, Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Pan Mariusz Siewiera Prezes Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej,
Radny Robert Wójcik, Radna Wiesława Gębura, Radna Zofia Kroc, Radny Lech Aniszewski,
Radny Paweł Pięta,  Radny Józef Szczepanik,  Radny Jakub Wolski,  Przewodniczący Rady
Miejskiej  Jacek  Wiśniewski,  Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału  Spraw
Komunalnych, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Radny Lech Aniszewski złożył wniosek o zmianę w projekcie uchwały w sprawie określenia
szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych  od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w zamian
za uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi, polegającego na zastąpieniu w paragrafie 4 ust. 1 pkt 4 słowa "jeden" słowem
"dwa".

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  wniosku o zmianę  w projekcie  uchwały w sprawie  określenia
szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych  od właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w zamian
za uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi, polegającego na zastąpieniu w paragrafie 4 ust. 1 pkt 4 słowa "jeden" słowem
"dwa".

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura „wstrzymała się” od głosu..
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6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

10 „za”, 3 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że Rada Miejska większością głosów przyjęła
wniosek o zmianę projektu uchwały.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetów i  Finansów – przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie  projektu uchwały w sprawie określenia  szczegółowego sposobu
i zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
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11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

15 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
Uchwałę Nr XXIX/259/2020

Radny  Robert  Wójcik w  związku  koniecznością  poprawienia  uchwały  w  sprawie
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Łowicz zaproponował
przerwanie sesji i kontynuowanie jej w dniu 27 listopada 2020 roku o godzinie 13.00.

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski zarządził przerwę.

Przerwa trwała od godz.  18:42 do godz. 19:00.
Po przerwie

Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Komunalnych  poinformował,
że po przeanalizowaniu  w  czasie  przerwy  zapisów  uchwały  nie  ma  konieczności  zmiany
uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości  i porządku na terenie Gminy Miasto
Łowicz. 
Radny Robert Wójcik ze względu na długo trwające obrady i wynikające z tego zmęczenie
podtrzymał wniosek o przerwanie sesji i kontynuowanie jej w dniu 27 listopada 20020 roku
o godzinie 13.00 lub 15.00.
Radna Zofia Wielemborek stwierdziła, że Radni z jej klubu Radnych nie mogą być obecni
na sesji w dniu 27 listopada 2020 roku. Zaproponowała przerwanie sesji i kontynowanie jej w
dniu 30 listopada 2020 roku godzina do ustalenia.
Radny Michał  Terenowicz stwierdził,  że jutro nie będzie obecny na sesji.  Terminy sesji
ustalane są wcześniej i Radni planują swoje zajęcia. 
Radny Krzysztof Janicki zaproponował dalsze kontynowanie sesji bez jej przerwania. 
Radna Zofia Kroc poinformowała, że jestem za kontynuacją sesji.
Radny Jakub Wolski poprosił o głosowanie wniosku. 
Radny Robert Wójcik zmienił wniosek o przerwanie sesji i zaproponował kontynuowanie
jej w dniu 30 listopada 2020 roku o godzinie 14.00.
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Pan  Krystian  Cipiński Naczelnik  Wydziału  Współpracy  z  Organizacjami
Pozarządowymi,  Współpracy  Obywatelskiej  i  Przedsiębiorczości poinformował,  że
Program  Współpracy  Miasta  Łowicza  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami
wymienionymi  w  art.  3  ust.3  ustawy z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku
publicznego i  o wolontariacie  na rok 2021 powinien  być  przyjęty do 30 listopada.  Prosił
o przesunięcie tego projektu uchwały i rozpatrzenie przed przerwaniem sesji.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że ta uchwała może być
procedowana w dniu 30 listopada i żaden termin nie będzie uchybiony. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie wniosku przerwanie sesji i kontynowanie jej w dniu 30 listopada
2020 roku godzina 14.00.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

6 „za”, 13 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  Miejska
większością głosów odrzuciła wniosek o przerwanie XXIX Sesji Rady Miejskiej.

Ad. 15
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  metody  ustalenia  opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi i  ustalenia stawki opłaty oraz zwolnienia
w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości
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zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady
stanowiące  odpady  komunalne  w  kompostowniku  przydomowym –  przedstawił  Pan
Paweł Gawroński, Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli  udział:  Radny Robert  Wójcik, Radna Wiesława Gębura, Radny Henryk
Zasępa, Radna Zofia Wielemborek, Radny Krzysztof Janicki, Radna Zofia Kroc, Pan Mariusz
Siewiera  Prezes  Łowickiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej,  Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik
Wydziału Spraw Komunalnych. 

Radna Wiesława Gębura złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski złożył  wniosek dalej  idący o zdjęcie
z porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

 w  sprawie  określenia  metody  ustalenia  opłaty  za gospodarowanie  odpadami
komunalnymi i ustalenia stawki opłaty oraz 
 w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
właścicieli  nieruchomości  zabudowanych  budynkami  mieszkalnymi  jednorodzinnymi
kompostujących  bioodpady  stanowiące  odpady  komunalne  w  kompostowniku
przydomowym  oraz  w  sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o wysokości  opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie zdjęcia z porządku obrad  projektu uchwały w sprawie określenia
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki opłaty
oraz zwolnienia w części  z  opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi  właścicieli
nieruchomości  zabudowanych  budynkami  mieszkalnymi  jednorodzinnymi  kompostujących
bioodpady stanowiące odpady komunalne  w kompostowniku przydomowym oraz  projektu
uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
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14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził,  że  Rada Miejska  większością  głosów zdjęła
z porządku obrad projekty uchwał. 

Ad. 15
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
z dotychczasowym  dzierżawcą  kolejnej  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność  Miasta  Łowicza -  przedstawił  Pan  Paweł  Gawroński,  Naczelnik
Wydziału Spraw Komunalnych.

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Radny Jakub Wolski,
Radny Lech Aniszewski, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radny Leszek
Plichta,  Radny  Krzysztof  Olko,  Pan  Paweł  Gawroński  Naczelnik  Wydziału  Spraw
Komunalnych.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz.
Opinię  Komisji  Budżetów i  Finansów – przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny Lech
Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie
z dotychczasowym  dzierżawcą  kolejnej  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej własność Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

12 „za”, 3 „przeciw”, 4 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr XXIX/260/2020

Ad. 16
Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta
Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
na rok  2021 -  przedstawił  Pan  Krystian  Cipiński,  Naczelnik  Wydziału  Współpracy
z Organizacjami Pozarządowymi, Współpracy Obywatelskiej i Przedsiębiorczości.

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Pan Krystian Cipiński,
Radny  Paweł  Pięta,  Naczelnik  Wydziału  Współpracy  z  Organizacjami  Pozarządowymi,
Współpracy Obywatelskiej i Przedsiębiorczości.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w sprawie  uchwalenia  Programu Współpracy
Miasta Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.  3
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
na rok 2021.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

17 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr XXIX/261/2020

Ad. 17
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  budowy
kanalizacji  deszczowej  w  ulicy  Wyzwolenia  -  przedstawił  Pan  Jacek  Wiśniewski,
Przewodniczący Rady Miejskiej.

Radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Opinię Komisji Skarg Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef
Szczepanik.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie rozpatrzenia  petycji  dotyczącej
budowy kanalizacji deszczowej w ulicy Wyzwolenia.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
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7. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

15 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr XXIX/262/2020

Ad. 18
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  odebrania
biskupowi  Andrzejowi  Dziubie  tytułu  Honorowego  Obywatela  Miasta  Łowicza -
przedstawił Pan Jacek Wiśniewski, Przewodniczący Rady Miejskiej.

Radny Wójcik złożył wniosek o przygotowanie na jedną z najbliższych sesji Rady Miejskiej
zmiany  uchwały  IX/51/2003  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  z  dnia  24  kwietnia  2003  roku
w sprawie  przyjęcia  ramowego  regulaminu  nadawania  tytułu  Honorowego  Obywatela
Łowicza w taki sposób, aby Rada Miejska miała możliwość jego odebrania.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Skarg Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef
Szczepanik.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie rozpatrzenia  petycji  dotyczącej
odebrania biskupowi Andrzejowi Dziubie tytułu Honorowego Obywatela Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr XXIX/263/2020

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski zarządził przerwę.

Przerwa trwała od godz.  21:00 do godz. 21:10.
Po przerwie

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  wniosek  o  przygotowanie  na  jedną  z  najbliższych  sesji  Rady
Miejskiej zmiany uchwały IX/51/2003 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 24 kwietnia 2003
roku w sprawie przyjęcia ramowego regulaminu nadawania tytułu Honorowego Obywatela
Łowicza w taki sposób, aby Rada Miejska miała możliwość jego odebrania.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
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11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

9 „za”, 4 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

Ad. 20
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej  budowy
nowego  Żłobka  Miejskiego  w  Łowiczu -  przedstawił  Pan  Jacek  Wiśniewski,
Przewodniczący Rady Miejskiej.

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Skarg Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef
Szczepanik.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej
budowy nowego Żłobka Miejskiego w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
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14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr XXIX/265/2020

Ad. 20
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w  Łowiczu  kontroli  rozliczenia  dotacji  za  I  półrocze  2020  r.  przez  Klub  Sportowy
„Księżak” - przedstawił Pan Jacek Wiśniewski, Przewodniczący Rady Miejskiej.

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Skarg Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Józef
Szczepanik.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie  projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji  Rewizyjnej  Rady
Miejskiej w  Łowiczu kontroli rozliczenia dotacji za I półrocze 2020 r. przez Klub Sportowy
„Księżak”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
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15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

13 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr XXIX/266/2020

Ad. 21
Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 16 grudnia 2020 r. o godz. 10.00
w trybie zdalnym z następującym tematami:

1. Przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza  i uchwalenie budżetu
Miasta Łowicza na 2021 rok

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  poinformował  o  planowanych
posiedzeniach komisji w trybie zdalnym:
10 grudnia 2020 r. Komisja Społeczna oraz Komisja Mieszkaniowa i Socjalna godz. 14.00.
14 grudnia 2020 r. Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta oraz Komisja Budżetu i Finansów
godz. 14.00.

Ad. 22
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XXIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowały

Jadwiga Kardjalik
Inspektor

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
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